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Digital Wireless Headphone System. Taking home entertainment to the next level, Sennheiser’s The RS headphone system

offers two virtual surround modes (high HI/low LO) that simulate the sound generated by external stereo speakers, thus,

producing spatial and livelier sound. Also for: Tr Do you need a manual for your Sennheiser RS wireless headphone system?

Sehen Sie sich hier kostenlos das Handbuch für Sennheiser RS an. Dieses Handbuch ist in den folgenden Sprachen

verfügbar: Deutsch View and Download Sennheiser RS instruction manual online. RS Headphone manuals and instructions

online. Virtuellen Raumklang ein und ausschalten. Sehen Sie sich das PDF auf Deutsch und laden Sie es herunter. The

intensity of the surround effect however differs according to the mode selected Virtuellen Raumklang ein und ausschalten.

Der RS bietet zwei virtuelle Raumklangmodi (hoch HI/niedrig LO), die externe Stereo-Lautsprecher simulieren und so einen

räumlicheren und lebendigeren Klang im Kopfhörer erzeugen. RS wireless headphones pdf manual download. Für dieses

Produkt gibt es derzeithäuDg gestellte Fragen,Kommentare undStimmen mit einer durchschnittlichen Produktbewertung

von/ Bedienungsanleitung. You Sennheiser RS User Manual View and Read online. Download this PDF Dle and learn how to

set up, use and troubleshoot your device. Digital Wireless Headphone System. RS headphone pdf manual download

Download Sennheiser RS PDF LRHR The RS digital wireless headphone system

Moyen 566 heure(s)

Vêtement & Accessoire, Maison, Musique & Sons, Jeux & Loisirs, Robotique 57 EUR (€)

 DifDculté  Durée

 Catégories  Coût
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